
Bestyrelsesmøde 4/12-2023
Fremmødt: Freddy, Susanne, Michael, Vivian, og Lise
Godkendelse af referat. - Det er godkendt.

1. Information til 4lingernes beboere.
Jævnlig information giver trygge beboere og gør bestyrelsen mere synlig.

Stiller Susanne.
- Der ønskes at vi gør os mere synlige, så beboerne føler sig set og hørt.

Der foreslåes at vi laver et kort skriv ang. bestyrelsens ændringer, samt indkøb af
nøglebokse og problemerne i lejlighederne (fugtskader, hashsalg osv.)

2. Skabeloner til fremtid møder
Blev rykket til dette møde.

Stiller Michael.
- Michael er ikke kommet videre med dette. Michael kigger på dette til næste gang.

3 En fælles Google docs til bl.a referater og dagsorden.
Opfølgning fra Lise.

Stiller Lise.
- Dette bliver kigget på inden næste møde. Alle mener at dette udstyr er en god ide.

4. Trelleborggade kælder problem med hash og utryghed.
Bornholms Alle 24, gæstelejlighed.
Der er tidligere fremsendt tilbud fra Mads/driften, se vedhæftet fil.
Bestyrelsen skal drøfte problemløsning. Der er bleve peget på system
nøgler ved et tidligere BS møde.
Stiller Susanne.
- Det tidligere tilbud blev afvist. Men der er forslået at vi kan sætte systemnøgler til

kælderrummene på trelleborggade 83, samt i gæstelejligheden i BHA 24.
Tilbuddet for cylinder til BHA og trelleborggade + 3 systemnøgler til BHA og 2
stks hovednøgler til trelleborggade er ialt 15.000,- + moms.
Hvis tilbuddet inkluderer 1 stk nøgle til hver ejer af et kælderrum, så
forhåndsgodkender vi tilbuddet på dette.

5. Opfølgning af markering af dørtelefon, entrédøre, postkasser.
Er der kommet noget nyt?

Stiller Michael.
- Michael er ikke nået videre - men vi vil gerne have indhentet et tilbud fra den nye

drift, kvik ejendomsservice, til det nye år. Vi tager dette op til næste
bestyrelsesmøde i Januar måned.

https://www.google.com/maps/search/4.+Trelleborggade?entry=gmail&source=g
https://www.google.com/maps/search/4.+Trelleborggade?entry=gmail&source=g
https://www.google.com/maps/search/Bornholms+Alle+24?entry=gmail&source=g


6. 4lingernes fælles bestyrelsesmail.
Maja Barslund vil gerne hjælpe bestyrelsen ved behov.
Dette blev også drøftet ved sidste ordinær bestyrelsesmøde.
Stiller Susanne.
- Den er oppe og køre.
- Vivian mangler at få en kode til denne mail. Vivian skriver selv til Maja.
- 4lingerne@afd-dfb.dk

7. Eventuelt.
-

mailto:4lingerne@afd-dfb.dk

